
Kolejny krok w sprawie budowy stadionu

News - ASRoma.pl

Dziś zrobiono kolejny ważny krok naprzód, jeśli chodzi o powstanie

nowego stadionu Romy. Rada miasta przegłosowała uchwałę dotyczącą

użyteczności publicznej stadionu.

Spośród 38 głosujących 28 było za, 9 przeciwko, a jeden wstrzymał się od głosu.

Teraz, natychmiastowo, projekt trafi do regionu, który będzie musiał wydać swoją

opinię. To właśnie tam, w trakcie oceny tzw. usług konferencyjnych cofnięto

poprzedni projekt, na który naniesiono wiele poprawek. Jest jednak optymizm, jeśli

chodzi o ostateczne zatwierdzenie całego projektu.

"Dziękuję Virginii Raggi i Rzymowi. Stadio della Roma da nowy dom naszym kibicom

i przyniesie wiele korzyści miastu", skomentował na Twitterze Romy James Pallotta.
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